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P R O T O K Ó Ł  NR XXXVIII/17 

z sesji Rady Miejskiej w Kożuchowie 

odbytej w dniu 26 stycznia 2017 roku 

pod przewodnictwem Przewodniczącego Rady Miejskiej  

Ireneusza Drzewieckiego 

 

W sesji uczestniczyło 15 radnych na stan 15. 

Lista obecności w załączeniu. 

 

Ponadto w sesji uczestniczyli:  

1/ Jagasek Paweł    - Burmistrz Kożuchowa 

2/ Ponikwia Kazimierz   - Sekretarz Gminy 

3/  Rajewska – Jaworowicz Joanna   - Skarbnik Gminy 

4/ Kierownicy Wydziałów Urzędu Miejskiego, sołtysi, goście. /Lista obecności  

w załączeniu./  

 

Do pkt. 1. 

Otwarcia sesji o godz. 14.30 dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej Drzewiecki Ireneusz, 

witając radnych oraz gości. Stwierdził prawomocność obrad. 

Następnie Burmistrz Kożuchowa Jagasek Paweł, poprosił o upamiętnienie minutą ciszy 

zmarłego Muszyńskiego Jana, wieloletniego obrońcę zabytków gminy Kożuchów, który został 

uhonorowany tytułem „Honorowego Obywatela Kożuchowa”. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Drzewiecki Ireneusz podziękował wszystkim, którzy wzięli 

udział w tegorocznej Wielkiej Orkiestrze Świątecznej Pomocy, a przede wszystkim szefowi 

sztabu WOŚP w Kożuchowie – prezesowi OSP Kożuchów Tomaszowi Walczak. 

 

Proponowany porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji i przedstawienie porządku obrad. 

2. Przyjęcie planu pracy Rady Miejskiej w Kożuchowie na 2017 rok: 

2.1. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia planu pracy Rady Miejskiej w Kożuchowie na 2017 

rok. /numer druku XXXVIII/1/17/ 

3. Przyjęcie planów pracy komisji stałych Rady Miejskiej w Kożuchowie na 2017 rok: 

3.1. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia planów pracy komisji stałych Rady Miejskiej 

w Kożuchowie na 2017 rok. /numer druku XXXVIII/2/17/ 

4. Sprawozdanie z działalności za 2016 rok: 

4.1. Rady Miejskiej w Kożuchowie; 
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4.2. Komisji Stałych Rady Miejskiej w Kożuchowie. 

5. Informacja dotycząca stanu sieci szkół w Gminie Kożuchów.  

6. Sprawozdanie z prac Burmistrza między sesjami. 

7. Interpelacje, wnioski i oświadczenia. 

8. Podjęcie uchwał w sprawach: 

8.1. przystąpienia do procedury zmiany granic miasta Kożuchów. /numer druku XXXVIII/3/17/ 

8.2. zwrotu nieruchomości na rzecz Agencji Nieruchomości Rolnych. /numer druku 

XXXVIII/4/17/ 

9. Sprawy różne. 

10. Przyjęcie protokołu z sesji Rady Miejskiej nr XXXVII. 

11. Zamknięcie obrad sesji. 

 

Marek Andrzej  - radny złożył wniosek, aby w punkcie 2 omówić projekt uchwały w sprawie 

przystąpienia do procedury zmiany granic miasta Kożuchów. /numer druku XXXVIII/3/17/ 

Wniosek został przyjęty większością głosów. /za- 8, przeciw- 0, wstrzymało się od głosu- 0, nie 

głosowało- 7/ 

Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa, złożył wniosek o wprowadzenie do porządku obrad 

następujących projektów uchwał w sprawach: 

- zmiany uchwały budżetowej Gminy Kożuchów na 2017 rok.  /numer druku XXXVIII/5/17/ 

Projekt uchwały został jednogłośnie wprowadzony do porządku obrad. /za- 14, przeciw- 0, 

wstrzymało się od głosu- 0, nie głosowało- 0/ 

- zmieniającej uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kożuchów na lata 

2017-2030. /numer druku XXXVIII/6/17/ 

Projekt uchwały został jednogłośnie wprowadzony do porządku obrad. /za- 14, przeciw- 0, 

wstrzymało się od głosu- 0, nie głosowało- 0/ 

- udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Nowosolskiego na zadania inwestycyjne pn. 

„Przebudowa drogi powiatowej nr 1044F Nowe Żabno -  Drwalewice”. /numer druku 

XXXVIII/7/17/ 

Projekt uchwały został jednogłośnie wprowadzony do porządku obrad. /za- 14, przeciw- 0, 

wstrzymało się od głosu- 0, nie głosowało- 0/ 

 - projektu dostosowania sieci szkół podstawowych i gimnazjów do nowego ustroju szkolnego. 

/numer druku XXXVIII/8/17/ 

Projekt uchwały został jednogłośnie wprowadzony do porządku obrad. /za- 14, przeciw- 0, 

wstrzymało się od głosu- 0, nie głosowało- 0/ 

Podczas głosowania obecnych 14 radnych na stan 15. 
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Proponowany porządek obrad po wprowadzonych zmianach: 

1. Otwarcie sesji i przedstawienie porządku obrad. 

2. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do procedury zmiany granic miasta Kożuchów. 

/numer druku XXXVIII/3/17/ 

3. Przyjęcie planu pracy Rady Miejskiej w Kożuchowie na 2017 rok: 

3.1. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia planu pracy Rady Miejskiej w Kożuchowie na 2017 

rok. /numer druku XXXVIII/1/17/ 

4. Przyjęcie planów pracy komisji stałych Rady Miejskiej w Kożuchowie na 2017 rok: 

4.1. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia planów pracy komisji stałych Rady Miejskiej 

w Kożuchowie na 2017 rok. /numer druku XXXVIII/2/17/ 

5. Sprawozdanie z działalności za 2016 rok: 

5.1. Rady Miejskiej w Kożuchowie; 

5.2. Komisji Stałych Rady Miejskiej w Kożuchowie. 

6. Informacja dotycząca stanu sieci szkół w Gminie Kożuchów.  

7. Sprawozdanie z prac Burmistrza między sesjami. 

8. Interpelacje, wnioski i oświadczenia. 

9. Podjęcie uchwał w sprawach: 

9.1. zwrotu nieruchomości na rzecz Agencji Nieruchomości Rolnych. /numer druku 

XXXVIII/4/17/ 

 9.2. w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Kożuchów na 2017 rok. /numer druku 

XXXVIII/5/17/ 

 9.3. w sprawie zmieniającej uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Kożuchów na lata 2017-2030. /numer druku XXXVIII/6/17/ 

 9.4. w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Nowosolskiego na zadanie 

inwestycyjne pn. „Przebudowa drogi powiatowej nr 1044F Nowe Żabno – Drwalewice”. /numer 

druku XXXVIII/7/17/ 

 9.5.  w sprawie projektu dostosowania sieci szkół podstawowych i gimnazjów do nowego 

ustroju szkolnego. /numer druku XXXVIII/8/17/ 

10. Sprawy różne. 

11. Przyjęcie protokołu z sesji Rady Miejskiej nr XXXVII. 

12. Zamknięcie obrad sesji. 
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Do pkt. 2. 

Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa, przedstawił projekt uchwały w sprawie przystąpienia 

do procedury zmiany granic miasta Kożuchów. /numer druku XXXVIII/3/17/ 

Drzewiecki Ireneusz – Przewodniczący Rady Miejskiej, otworzył dyskusję. 

W dyskusji udział wzięli: Skotarek Jan – Sołtys Podbrzezia Dolnego, Jagasek Paweł – Burmistrz 

Kożuchowa, Brzezińska Barbara – radna, Marek Andrzej – radny, Jelinek Marcin – radny, 

Ponikwia Kazimierz – Sekretarz Gminy, Nowacki Dariusz – mieszkaniec Podbrzezia Dolnego, 

Niezgodzki Jacek – radny, Samson Jerzy – mieszkaniec Podbrzezia Dolnego, Samson Konrad - 

mieszkaniec Podbrzezia Dolnego, Jakóbczak Tomasz – radny, Madyńska Beata - mieszkanka 

Podbrzezia Dolnego, Zieliński Henryk – radny, Drzewiecki Ireneusz – Przewodniczący Rady 

Miejskiej. 

Podczas dyskusji mieszkańcy, jak również radni, którzy wzięli udział w dyskusji, 

zwrócili się z prośbą o możliwość odrębnego głosowania wszystkich obszarów Podbrzezia 

Dolnego, ponieważ  mieszkańcy z terenów rolniczych Podbrzezia Dolnego, nie chcą zostać 

przyłączeni do miasta, obawiając się poniesienia strat finansowych. Burmistrz Kożuchowa 

wyjaśnił, że projekt uchwały będzie uprawniał tylko do podjęcia konsultacji z mieszkańcami 

i tylko na takiej podstawie zostaną podjęte dalsze kroki w tej sprawie. Następnie podczas 

dyskusji, zgromadzeni mieszkańcy Podbrzezia Dolnego, wyrazili między innymi niechęć 

i negatywne stanowisko w sprawie przyłączenia ich do granic miasta. Burmistrz Kożuchowa 

podkreślił, że chęć przyłączenia Podbrzezia Dolnego do granic miasta ma na celu 

uporządkowanie i usprawnienie miasta oraz ułatwienie pracy służbom ratunkowym, aby podczas 

pilnego wezwania nie błądzili po wszystkich obszarach Podbrzezia Dolnego.  

Na zakończenie dyskusji, radny Marek Andrzej złożył wniosek formalny o wycofanie 

z porządku obrad projekt uchwały w sprawie przystąpienia do procedury zmiany granic miasta 

Kożuchów /numer druku XXXVIII/3/17/. 

Wniosek odrzucono. /za- 5, przeciw- 2, wstrzymało się od głosu- 7, nie głosowało- 1/ 

Drzewiecki Ireneusz – Przewodniczący Rady Miejskiej, zamknął dyskusję. 

Jelinek Marcin - Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, odczytał projekt uchwały w sprawie 

przystąpienia do procedury zmiany granic miasta Kożuchów. /numer druku XXXVIII/3/17/ 

Zieliński Henryk – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, przedstawił opinie komisji. /Opinie 

w załączeniu/. 

Projekt uchwały nie został przyjęty. /za- 4, przeciw- 7, wstrzymało się od głosu- 4, nie 

głosowało- 0/ 

Podczas głosowania obecnych 15 radnych na stan 15. 
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Do pkt. 3.1. 

Jelinek Marcin - Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, odczytał projekt uchwały w sprawie 

przyjęcia planu pracy Rady Miejskiej w Kożuchowie na 2017 rok. /numer druku XXXVIII/1/17/ 

Zieliński Henryk – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, przedstawił opinie komisji. /Opinie 

w załączeniu/. 

Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie. /za- 15/  

Podczas głosowania obecnych 15 radnych na stan 15. 

Do pkt. 4.1. 

Drzewiecki Ireneusz – Przewodniczący Rady Miejskiej, odczytał projekt uchwały w sprawie 

przyjęcia planów pracy komisji stałych Rady Miejskiej w Kożuchowie na 2017 rok. /numer 

druku XXXVIII/2/17/ 

Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie. /za- 15/  

Podczas głosowania obecnych 15 radnych na stan 15. 

Do pkt. 5.1. 

Drzewiecki Ireneusz – Przewodniczący Rady Miejskiej, odczytał sprawozdanie z działalności 

Rady Miejskiej w Kożuchowie za 2016 rok. /Sprawozdanie w załączeniu/ 

Do pkt. 5.2. 

Drzewiecki Ireneusz – Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że sprawozdania z prac 

poszczególnych komisji za 2016 rok, zostały odczytane podczas posiedzeń komisji stałych Rady 

Miejskiej w Kożuchowie.  

 

Do pkt. 6. 

Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa, przedstawił informację dotycząca stanu sieci szkół 

w Gminie Kożuchów. /Informacja w załączeniu/ 

Drzewiecki Ireneusz – Przewodniczący Rady Miejskiej, otworzył dyskusję. 

W dyskusji udział wzięli: Brzezińska Barbara – radna, Zieliński Henryk – Wiceprzewodniczący 

Rady Miejskiej.  

Podczas dyskusji zauważono, że wprowadzona nowa reforma systemu oświaty jest 

powrotem do poprzedniego systemu kształcenia w szkołach podstawowych. Radna Brzezińska 

Barbara podczas swojej wypowiedzi stwierdziła, że zmiana systemu oświaty jest niczyją winą, 

ponieważ są to konsekwencje, które wynikły po poprzedniej reformie oświaty. Następnie radna 

dodała, że zaprezentowana przez Burmistrza Kożuchowa struktura szkół w Gminie jest jedynym 

możliwym rozwiązaniem w obecnej sytuacji. Radna dodała również, że w ciągu trwania 

i przekształcania szkół w Gminie, należy zwrócić uwagę na zagospodarowany budynek szkoły, 
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w którym obecnie znajduje się gimnazjum. Następnie podczas dyskusji radny Zieliński Henryk, 

zwrócił się z prośbą do Burmistrza Kożuchowa w sprawie informowania radnych o dalszych 

postanowieniach związanych z obecną reformą oświaty. 

Do pkt. 7. 

Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa, przedstawił sprawozdanie z prac Burmistrza między 

sesjami. /Informacja w załączeniu/ 

Jakóbczak Tomasz – radny, złożył interpelacje w sprawie przesłania pism do Starostwa 

Powiatowego w Nowej o  cofnięcie decyzji wodno-prawnej na odprowadzanie ścieków 

przemysłowych do cieku wodnego dla Spółki Jarzyny-Meyer w Kożuchowie oraz do 

Wojewódzkiego Inspektoratu Ochrony Środowiska w Zielonej Górze o weryfikację, czy 

zezwolenie na odprowadzanie ścieków przemysłowych przez firmę Jarzyny-Meyer 

w Kożuchowie jest zasadne oraz wsparcie w cofnięciu tej decyzji. Radny uzasadnił, że obecny 

stan umożliwia odprowadzanie tych ścieków do kanalizacji miejskiej – jest możliwe to na terenie 

zakładu Jarzyny-Meyer. Radny w swojej interpelacji poprosił o cofnięcie tej decyzji, gdyż  

obecny stan nie uzasadnia w jakimkolwiek stopniu zanieczyszczenia ścieków wodnych 

przemysłowymi odpadami biologicznymi, które dodatkowo wydzielają odór przeszkadzający 

życiu mieszkańców Kożuchowa, Podbrzezia Dolnego. Radny dodał, że dodatkowo powoduje to 

patologię zanieczyszczenia tego kanału przez inne zanieczyszczenia biologiczno – chemiczne, 

zaś obecnie nie ma pełnego nadzoru nad tymi ściekami. 

Następnie radny złożył do wniosek do Burmistrza Kożuchowa w sprawie przekazania do 

Starostwa Powiatowego w Nowej Soli oraz do Wojewódzkiego Inspektoratu Ochrony 

Środowiska w Zielonej Górze, informacji o stopniu zanieczyszczenia wody w kanale 

zlokalizowanym wzdłuż ulicy Nowosolnej w Kożuchowie, a będącego dopływem Kanału 

Kożuszna. Radny uzasadnił, że wyniki są pokłosiem badań jakie na zlecenie Urzędu Miejskiego 

w Kożuchowie wykonała prywatna firma. 

Radny złożył również wniosek w sprawie podania informacji, dlaczego nie poinformowano 

radnego,  jako wnioskodawcy o spotkaniu w sprawie lokalizacji świateł przy ulicy Nowosolnej 

(dwie lokalizacje) oraz czy było to celowe działanie? 

Następnie radny poprosił o informację, dlaczego pomimo zapewnień Burmistrza Kożuchowa nie 

została ujęta w budżecie gminy dotacja dla Zarządu Dróg Wojewódzkich na wykonanie świateł 

na ulicy Nowosolnej – przy markecie Biedronka oraz na skrzyżowaniu ulicy Zygmuntowskiej 

i Nowosolnej, zaś odpowiedź że nie ma pieniędzy na tą inwestycję zdaniem radnego świadczy 

wręcz, że Burmistrz sam zadecydował, że nie ma potrzeby wykonywania tych świateł. 

Jelinek Marcin – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, poprosił Burmistrza Kożuchowa 

o wpisanie do budżetu Gminy zadania inwestycyjnego, polegającego na rozbudowie chodnika 
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i wyznaczeniu nowego przejścia dla pieszych w miejscowości Książ Śląski, ponieważ 

z przesłanej przez Zarząd Dróg Wojewódzkich odpowiedzi wynika, że Gmina powinna przesłać 

wniosek w tej sprawie do Zarządu, aby mógł on zweryfikować zgłoszone zadanie.  

Brzezińska Barbara – radna, poprosiła Burmistrza Kożuchowa o udzielenie odpowiedzi 

w sprawie zgłoszonej interpelacji podczas sesji Rady Miejskiej w dniu 30 listopada 2016 r., 

dotyczącej skanalizowania zaniedbanych obszarów Podbrzezia Dolnego, ponieważ zdaniem 

radnej odpowiedź nie została udzielona.   

 

Do pkt. 8. 

Perdian Halina – radna, złożyła interpelację w sprawie postawienia trzech ławek, które przed 

wykonaniem ronda stały na skwerku – skrzyżowanie ul. Wolności – Szprotawska. 

Jelinek Marcin – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, poprosił o złożenie wniosku w ramach 

konkursu „Lubuskie siłownie pod chmurką” ogłoszonego przez Województwo Lubuskie na 

wybudowanie siłowni zewnętrznej w miejscowości Książ Śląski. Radny uzasadnił, że taka 

inicjatywa ze strony Urzędu byłaby docenieniem wyniku, jaki inicjatywa mieszkańców Książa 

Śląskiego w ramach tegorocznego Kożuchowskiego Budżetu Obywatelskiego uzyskała 

(1902 głosy).  Następnie radny, w imieniu mieszkańców złożył wniosek o wyjaśnienie 

nowelizacji ustawy o ochronie przyrody i ustawy o lasach, która dotyczy nowych zasad wycinki 

drzew na terenach prywatnych. 

Drzewiecki Ireneusz – Przewodniczący Rady Miejskiej, złożył wniosek w sprawie podjęcia 

przez Gminę działań związanych z  możliwościami, jakie dają zmiany wprowadzone ustawą 

z 15 grudnia 2016 r. o zmianie ustawy – Kodeks karny wykonawczy, ponieważ nowelizacja 

zakłada poszerzenie możliwości wykonywania przez więźniów nieodpłatnej pracy na cele 

społeczne.  

Grzelak Dorota – radna, w imieniu mieszkanki ulicy Rataja poprosiła o rozwiązanie problemu, 

związanego z zastawianiem wyjścia z domu przez parkujące samochody. 

Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa oznajmił, że sprawa jest już wyjaśniana. 

 

Do pkt. 9.1. 

Jelinek Marcin - Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, odczytał projekt uchwały w sprawie 

zwrotu nieruchomości na rzecz Agencji Nieruchomości Rolnych. /numer druku XXXVIII/4/17/ 

Zieliński Henryk – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, przedstawił opinie komisji. /Opinie 

w załączeniu/. 

Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie. /za- 15/  

Podczas głosowania obecnych 15 radnych na stan 15. 
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Do pkt. 9.2. 

Jelinek Marcin - Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, odczytał projekt uchwały w sprawie 

w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Kożuchów na 2017 rok. /numer druku 

XXXVIII/5/17/ 

Projekt uchwały został przyjęty większością głosów. /za- 13, przeciw- 1, wstrzymało się od 

głosu- 0, nie głosowało- 0/ 

Podczas głosowania obecnych 14 radnych na stan 15. 

Do pkt. 9.3. 

Jelinek Marcin - Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, odczytał projekt uchwały w sprawie 

w sprawie zmieniającej uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Kożuchów na lata 2017-2030. /numer druku XXXVIII/6/17/ 

Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie. /za- 14/  

Podczas głosowania obecnych 14 radnych na stan 15. 

Do pkt. 9.4. 

Jelinek Marcin - Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, odczytał projekt uchwały w sprawie w 

sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Nowosolskiego na zadanie inwestycyjne pn. 

„Przebudowa drogi powiatowej nr 1044F Nowe Żabno – Drwalewice”. /numer druku 

XXXVIII/7/17/ 

Zieliński Henryk – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, przedstawił opinie komisji. /Opinie 

w załączeniu/. 

Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie. /za- 15/  

Podczas głosowania obecnych 15 radnych na stan 15. 

Do pkt. 9.5. 

Jelinek Marcin - Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, odczytał projekt uchwały w sprawie 

w sprawie projektu dostosowania sieci szkół podstawowych i gimnazjów do nowego ustroju 

szkolnego. /numer druku XXXVIII/8/17/ 

Projekt uchwały został przyjęty większością głosów. /za- 14, przeciw- 1, wstrzymało się od 

głosu- 0, nie głosowało- 0/ 

Podczas głosowania obecnych 15 radnych na stan 15. 
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Do pkt. 10. 

Drzewiecki Ireneusz – Przewodniczący Rady Miejskiej, otworzył dyskusję. 

W dyskusji udział wzięli: Dunas Henryk – Radny Powiatu Nowosolskiego, Raczykowski 

Krzysztof – sołtys Sołectwa Mirocin Dolny, Trojanowski Sławomir – Prezes P.U.K. USKOM, 

Drzewiecki Ireneusz - Przewodniczący Rady Miejskiej. 

 Podczas dyskusji Dunas Henryk – Radny Powiatu Nowosolskiego, przedstawił 

informację w sprawie reorganizacji sieci szkół ponadgimnazjalnych na terenie miasta Nowa Sól 

oraz przedstawił informację z posiedzenia Krajowej Rady Rynku Pracy, która dotyczyła 

podziału środków finansowych na 2017 rok. Następnie Raczykowski Krzysztof – sołtys 

Sołectwa Mirocin Dolny, zwrócił się z prośbą do Straży Miejskiej o monitorowanie i 

egzekwowanie oznaczeń posesji w sołectwach Gminy, ponieważ brak numeru posesji utrudnia 

między innymi poprawne funkcjonowanie służb ratowniczych. Następnie podczas dyskusji 

poruszono sprawę, która dotyczyła wywozu nieczystości płynnych przez spółkę P.U.K. 

USKOM.  

Drzewiecki Ireneusz – Przewodniczący Rady Miejskiej, zamknął dyskusję. 

Do pkt. 11. 

Protokół z sesji Rady Miejskiej Nr XXXVII został przyjęty większością głosów. /za- 14, 

przeciw- 0, wstrzymało się od głosu- 1, nie głosowało- 0/ 

Podczas głosowania obecnych 15 radnych na stan 15. 

 

Do pkt. 12. 

Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Rady zamknął obrady dziękując 

wszystkim za udział w sesji. Sesję zakończono o godzinie 16:30. 

      

Zapis audio posiedzenia na płycie CD stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

      Protokołowała                                  Przewodniczący Rady Miejskiej   

Magdalena Ozgowicz                Ireneusz Drzewiecki 


